
Referat styremøte, Kor é Vi, 23.01.2023, i Kanalveien. 

 

Til stede: Nina E. Andresen, Eli Moe, Audun Solheim, Oddbjørg Smaadal, 
Stig Arntzen, Tove Værnes. 

Saker: 
22-110: Referat fra styremøte 12.12.22 er godkjent. 

 

22-111: Orienteringsrunde: Ingen saker. 
 

22-112: Økonomi: Økonomien i koret er fortsatt god. Det ligger an til et lite 
underskudd i 2022 på ca 18000. 

 
23-4: Strategiplan 2022-2026: Audun legger ut strategiplanen som er 

utarbeidet. Strategiplanen revideres ved behov. 
 

22-114: Forberedelser til årsmøtet 15.02.23:   
– Styret vil foreslå at kontingenten er på 750 kroner pr. halvår også i 2023. 

– Innkomne saker til årsmøtet ble registrert. 
– Årsrapporten ble gjennomgått og gjort klar. 

 
23-5: Repertoar og noter 2023: Eli vil bestille aktuelle noter, og koristene får 

tilbud om å kjøpe sine egne noter.  Dette vil begrense korets utgifter. 

 
23-3: Koraktiviteter de neste 3 semestrene: 

Vår -23: 
- Nyttårskonsert 15.01.233 er gjennomført. 

- Årsmøte 15.02. 
- Medlemsmøte planlegges 22.03. 

- Korkafé med Søreide Songlag 26.04. 
- Arboretets dag i mai?? 

- Korbesøk A Cantus 9.-11.6. 
Høst 23: 

- Seminar aug/sept. 
- 14.-18. september: Kortur til Nerja. 

- Oktober: Oktoberfest? 
- Nov/des: adventskonsert, julekonsert. 

 

22-113: Turkomitéen: 41 er påmeldt til korturen. Komitéen må snarest gi 
tilbakemelding til turoperatøren hvilke typer konserter man ønsker tilrettelagt 

for. 
 

22-115: Besøk av A Cantus:  Sak utsettes. 
 

22-116: Rekruttering nye medlemmer: Sak utsettes. 
 

22-117: Dato for nytt styremøte:  13.02.23 kl. 17:00. 
 

22-118: Eventuelt: Ingen saker. 
 
24.01.23, Tove (referent) 


